
Bestyrelsesmøde i Skjoldhøj Vuggestue torsdag 31. september kl. 17.15 til 19.15:

Tilstede: Mette, Gitte, Merete, Sandra, Helena, Pernilla, Marie
Afbud: Jasmine

1. Økonomi og mangel på børn
Børnetallet svinger meget, hvilket det ofte har gjort, men det er meget kritisk ift. vuggestuens
økonomi, der er presset af efterslæbet efter sygemeldinger og afskedigelser. Derfor drøftede
vi muligheder for at brede budskabet om vuggestuen og dens kvaliteter ud på forskellige
platforme f.eks. Facebook-beboergrupper, babysalmesang, gymnastikgrupper osv.
Mette drøfter løbende med pladsanvisningen ift. at minde dem om, at vuggestuen er en
mulighed for folk, der mangler pasning i nærområdet.
Generel opfordring til alle forældre om at sprede budskabet omkring vuggestuen som et godt
sted for vores børn.

2. Planlægning af forældremøde samt bestyrelsesvalg tirsdag den 26. september
Der skal vælges tre fuldgyldige medlemmer og minimum to suppleanter til bestyrelsesvalget.
Suppleanter skal på valg jf. vedtægterne. Helena og Pernilla er suppleanter og vil gerne
fortsætte ved et evt. genvalg som fuldgyldige medlemmer.
Emner til drøftelse på forældremødet: putte til lur - input fra forældre om ift. at børnene skal
øve sig i at falde i søvn

Fælles:
- Velkomst og sangkufferten
- Formandens beretning
- Valg

Ud på stuerne til en lidt længere snak om hverdagen i vuggestuen.

Med hensyn til praktikken i bestyrelsesvalget: en stemme pr. barn, en stemmeseddel med
tre navne
Sandra står for valgseancen inkl. kasse og stemmesedler
Merete skriver på AULA om at tænke over, hvorvidt man som forældre vil stille op til
bestyrelsen.

3. Afklaring omkring brug af PCB i vuggestuens bygninger
I nogle ældre bygninger kan der være PCB i fugerne.
Mette har kontaktet Aarhus Kommune ift. at få lavet en måling af indeklimaet i vuggestuen
for at få fuldstændig klarhed over, om PCB har indflydelse på vuggestuens indeklima.

4. Maleren er klar til at male vuggestuens navn på væggen, men mangler hjælp
Stencils er klar, og maleren vil gerne komme ud en lørdag og gøre arbejdet med hjælp fra et
par stykker.
Jasmine og Pernilla har ved tidligere møde fortalt, at de gerne vil hjælpe.
Mette vil finde en dag med maleren og koordinere med Jasmine og Pernilla

5. Status på opdaterede forretningsorden og vedtægter



Både forretningsorden og vedtægter er arbejdet igennem. Rettelserne skal føres ind og de
færdige tilrettede versioner sendes ud til bestyrelsen til godkendelse, hvorefter Mette sender
dem til godkendelse hos Aarhus Kommune.
Sandra får versionen gjort færdig inden forældremødet.

6. Skal vi afholde en arbejdslørdag i september eller oktober uden deltagelse af
vuggestuens personale?
Der mangler generel oprydning og efterårsklargøring af vuggestuens legeplads.
Vi kan lave et drop-in arrangement fra 9-12, hvor man kan lægge et par timer til fordel for, at
vores børn har en lækker legeplads. Dette tidsrum er også mere overskueligt end en hel
arbejdsdag.
Vi foreslår d. 23. september. Husk at evaluere på arrangementet efterfølgende.
Merete skriver i AULA

7. Planlægning af forældrekaffe
Vi foreslår at ændre datoen på forældrekaffe, så det bliver den første hverdag i måneden
Kl. 15-16. På denne måde fanger vi måske flere forældre, da mange henter tidligt fredag.
Vi vil prøve at sætte borde op, så man kan sætte sig, da det inviterer mere til snak forældre
imellem,
Mandag d. 2. oktober er første forældrekaffe på denne måde.

8. Hvad sker der i vuggestuen for tiden? (ugens ord, læreplanstema,
personalemæssigt osv.)
Vuggestuen har været på besøg i Aarhus i forbindelse med festugen, som har været et
kæmpe hit og stor en oplevelse for børnene. Besøgene er foregået over to dage.
Ugens ord er pt. frugt, og det inddrages i det daglige herunder hver dag efter frugt, hvor en
voksen rejser sig op og fortæller lidt om ugens ord.
Der er mange kreative tiltag i gang med perler og malerier.
Stadig meget udeliv i hverdagen, hvilket der er stor fokus på.
Personalet arbejder på dukketeater, hvor ugens ord også kan inddrages. Planen er, at det
skal være en løbende aktivitet. Der kan også inddrages andre tematikker, som optager
børnene f.eks. skubben og bidden. Det kan være med til, at børnene ser problematikkerne
intet nyt lys.
Der er en rigtig god energi i huset med masser af fede aktiviteter og god stemning.
Ideerne gribes hos hele personalet, og bliver ført ud i livet f.eks. ved afholdelse af børnenes
egen Smukfest Festival.
Også flere aktiviteter på tværs af stuerne, som bliver en større selvfølge i hverdagen efter
Corona.

9. Merete har været til møde på G2 30/8 om pasningsgaranti - kort resume
Intet at tilføje.

10. Evt.
- Aktivitetskalender for det næste år. Mette sender datoer til Merete og Merete vil

gerne lave en ny oversigt
- Klokke ved indgangen. Ved Solstuen er det nogle gange svært at få fat i en voksen til

at tage imod barnet ved lågen i afleveringssituationen, da der er aktiviteter på stuen.



En løsning kunne være en ringeklokke. Sandra har en klokke, vuggestuen kan låne
på prøve, Sandra tager med ved først kommende lejlighed

- Mette har været til strategimøde ved SDL, altså de selvejende institutioner. Nyt fra
SDL, lave en lille film om selvejende institutioner om, hvad de kan og hvad, der
adskiller selvejende institutioner kontra almindelige institutioner.


